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V prejšnji številki »Javne tribune« smo lahko v članku
»Kako iz začaranega kroga izvedeli za vse probleme in težave
KS Vodice. Predsednik KS je za večino težav po krivici dolžil
ribogojnico Povodje. spuščal se je celo v obseg naše proizvod-
nje in zvezi s tem o smiselnosti obstoja ribogojnice. Ne bi se
rad spuščal v delo drugih, vendar moram reči. da je zelo
žalostno za javnega delavca, kar bi predsednik KS moral biti.
da širi take laži. ki na srečo lahko zavajajo le nepučene.

Ribogojnica Povodje je bila zgrajena leta 1950. Lokacija je
bila izbrana na tem mestu zaradi že obstoječe zapornice, ki je
prej 200 let služila za obratovanje mlina. Za nemoten in stalen
pretok vode skozi ribogojne bazene potrebuje določen padec
vode. ki ga reguliramo z zapornico. Ribogojni bazeni so bili
zgrajeni v močvirju, torej na neobdelovalnih površinah. Ribo-
gojnica takratnega vodnega režima ni nič spremenila. Kasneje
so se pojavile potrebe kmetijcev po kakovostnejši zemlji, saj je
Gameljščica rada poplavljala. Kmetijska zadruga Medvode je
pripravila projekt za regulacijo in melioracijo Gameljščice od
izvira v Šinkovem turnu do ribogojnice Povodje. Čeprav je to
naš gojitveni potok, ki je bil poln postrvi, ščuk in klenov smo
s kmetijci našli skupni jezik, tako, da je danes to področje
urejeno in prevladuje v glavnem zemlja I kategorije. Glavni
namen regulacijski posegov je, da se zagotovi čim hitrejše
odtekanje vode s tem pa dobimo vrsto neželjenih pojavov na
katere pa smo v lokacijskem postopku opozarjali le mi ribo-
gojci in naravovarstveniki. Danes po regulaciji je Gameljščica
odtočni kanal speljan v ravni liniji brez zelenja ob bregovih,
brez rib, s tem pa brez samočistilnih lastnosti. To pa razen
osveščenih ljudi nikogar drugega ne bi motilo, če ne bi
Gameljščica po regulaciji poplavljala kleti v Gameljnah. Sedaj
bo potrebno zbrati precej denarja, da se uredi odvodnjavanje
skozi Gameljne. Razmišlja se celo o razbremenilnem kanalu,
ki bi odvajal odvečno vodo mimo naselja v Savo. Razumljivo,
da bi bilo potrebno prvo to urediti, potem pa pristopiti k regu-
laciji in melioraciji potoka Poljška, ki je pritok Gameljščice
nad ribogojnico. To zahtevajo predvsem krajani KS Gameljne,
saj se bojijo še večjih poplav. Na tem mestu moram povedati,
da ribogojnica ne izdaja soglasij k regulacijam, ampak le
mnenja. Tako mnenje je Zavod za ribištvo že izdal s čimer pa
predstavniki KS Vodice niso seznanjeni. Seznanjeni pa niso
tudi še o marsičem drugem o čemer bi morali biti. Predvsem

. o pomenu ribogojnice Povodje ne samo na ozkem področju
atnpak širše Slovenskem. Danes štejemo ta objekt za drugo
največjo ribogojnico v Sloveniji. Letna proizvodnja se giblje
med 65-70 tržnih postrvi, 2.000.000 kom. mladic potočne
postrvi in šarenke za poribljavanje odprtih vod širom po
Sloveniji. Edini v svetu pa vzrejamo našega največjega in
najbolj ogroženega salmonida to je sulca. 1/4 letne proizvodnje
izvozimo v Avstrijo in Italijo. V 37 letih svojega obstoja nismo
poslovali z izgubo.

Počasi postaja naša javnost vedno bolj osveščena, zaveda se
pomena čistega okolja, neoskrunjene narave. Danes vemo, da
imamo le še 2% tekočih vod neoporečnih, da smo z nestrokov-
nimi regulacijami zmanjšali vodne površine za 1/3. Smatram,
da so v zadnjih nekaj letih nastali nekateri pozitivni premiki pri
zboljšanju kakovosti voda. Prav nič na bolje pa ne gre pri
gradbenih posegih v vodotoke. Počasi se potok za potokom,
reka za reko spreminjajo v ravne odtočne kanale.
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